

Date: 27/10/2023

التاريخ: 2023/10/27

Ref: L/C/1/271023

الإشارة: م و/د ق/1/271023

To: The Disclosures & Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O Box 54500 - Abu Dhabi - UAE

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

The Securities and Commodities Authority/
Disclosure Department

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الإفصاح
الأفضل

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Results of the Board of Directors Meeting
of The National Investor PrJSC ("the
Company")**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المستثمر
الوطني ش م خ ("الشركة")**

With reference to the above-mentioned subject, please be informed that the Company's Board of Directors has met remotely today Friday 27th October 2023, at 11:00 AM. The Board members have discussed the ordinary business agenda items and made the necessary resolutions. They have further continued their discussion regarding certain non-binding proposals received recently about a potential acquisition of some tangible and intangible assets of the Company or a stake in the Company's share capital. The Board has asked the management to continue the due diligence procedures and decided to hold another meeting towards the beginning of the first quarter 2024 to complete the discussion and agree on the most appropriate decision regarding the assets to be exited and to take the necessary measures.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع عن بعد، اليوم الجمعة الموافق 27 أكتوبر 2023 على الساعة 11:00 صباحاً، وقد ناقش جدول الأعمال الاعتيادية، وتم اتخاذ القرارات اللازمة بشأنها. إضافة الى ذلك قام المجلس بمواصلة النقاش المتعلق ببعض العروض غير الملزمة التي تلقتها الشركة حديثا بخصوص الاستحواذ المحتمل على بعض الأصول الملموسة وغير الملموسة أو نسبة هامة من رأس مال الشركة، وقد طلب مجلس الإدارة من فريق الإدارة مواصلة إجراءات العناية الواجبة على أن يقوم بعقد اجتماع آخري في بداية الربع الأول من السنة المالية 2024 لاكمال النقاش والاتفاق على القرار الأنسب بشأن الأصول المراد التخرج منها واتخاذ الاجراءات اللازمة.

Sincerely;

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


رامي حوريه/ المدير التنفيذي
Rami Hurieh/ Managing Director
